
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 7. juni 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 943 (alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).  

 

Spørgsmål nr. 943:  

”Ministeren bedes kommentere forslaget fra De Lægevidenskabelige Selskaber, 

so  o tales i de e artikel ”E  ual i delig dårlig idé at hæve gebyrer på forsk i g” 
Lægevidenskabelige selskaber den 20. april 2017.” 

 

Svar: 

 

Jeg kan henvise til mine svar af 28. juni 2017 på spørgsmål 911-913 SUU alm.del. om 

gebyrer for kliniske forsøg med lægemidler. 

 

 

Med venlig hilsen 
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